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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
Samenlevingszaken op maandag 7 december 2017 (19.30-21.55 uur)  

 
Aanwezig: voorzitter de heer Abma, PvdA: mevrouw Bijlsma, de heer Ouahim, mevrouw Van der 
Ven, CDA: de heer Hoekstra, de heer Blacquière, GBH:, mevrouw Driehuijs, VVD: mevrouw Van 
Brussel, de heer De Wit, D66: de heer Koekkoek, FNP: mevrouw Terpstra, mevrouw Buikhuizen, 

CU: mevrouw De Heij, GL: mevrouw Rozema 
  
Verder aanwezig: wethouders mevrouw Van der Laan en de heer Broekhuizen 
 
Commissiegriffier: mevrouw Ritsma 
 

Afwezig: de heer Brouwer (GBH),  
 
Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast:  
www.gemeenteraadheerenveen.frl  ‘live en opgenomen uitzendingen’ 

 

 

1. Opening  
Voorzitter de heer Abma opent de vergadering. 
 
2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
3a. Besluitenlijst van de openbare vergadering van 16 november 2017 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
 
3b. Toezeggingen / LTA 
Geen opmerkingen. 
 
4. Mededelingen / ingekomen stukken 

Geen. 

 
4a. Werkgroep Houtrookoverlast, ontvangen op 13 oktober 2017 
Op verzoek van de ChristenUnie wordt dit besproken. Informatie op de website is moeilijk te vinden. 
Het college wordt opgeroepen om ernaar te kijken. 
 
5. Rondvraag 

Wethouder Van der Laan beantwoordt een vraag van de CU. 
Wethouder Broekhuizen beantwoordt een vraag van het CDA. 
Op een vraag van de FNP waarom in de vacaturetekst van een meitinker niets is opgenomen ten 
aanzien van beheersing van de Fries taal en of hier geen beleid over is, is het schriftelijke antwoord: 
Er is geen beleid waarin is vastgelegd in welke situaties kennis van de Friese taal gewenst of vereist 
is. In het geval van de vacature meitinker is passieve kennis van de Friese taal vereist. Dit komt in 
de sollicitatiegesprekken aan de orde. Bij een volgende vacature voor deze specifieke functie nemen 

we in de vacaturetekst op dat passieve beheersing van de Friese taal een vereiste voor de functie is.  

 
6. Presentatie Administratieve lastendruk Wmo en Jeugdzorg 

(toegezegd nav vraag VVD) 
De heer Rinko Huisman verzorgt een presentatie en beantwoordt vragen uit de commissie. 
 
8. Gesprek met het Kei College (vervolggesprek n.a.v. afspraak 26 juni 2017) 

Hierbij aanwezig: mevrouw Roelie Popping en de heren Peter van Tuinen en Bauke Kuperus. Zij 
vertellen over ontwikkelingen bij het Kei College en beantwoorden vragen uit de commissie.  
 
7. Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs 
Wethouder Broekhuizen reageert op vragen/opmerkingen uit de commissie. 
 

Tweede termijn: 
Bespreekstuk. 
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9. Koers herstructurering Sociale Werkvoorziening met directeur Caparis en 
vertegenwoordiging RvC. 

De voorzitter geeft een overzicht van de ontwikkelingen van de laatste tijd. 
De heer Bonnema meldt de stand van zaken van de herstructurering. Streven is om mensen op 
hun kwaliteit in te zetten, in een werkomgeving met voor hen passend werk en werkplezier. 
Bonnema beantwoordt vragen vanuit de commissie. Hij verwacht met de diverse instituten tot een 

eenvoudiger model te komen, de ambitie is om dat eind 2018 voor elkaar te hebben. 
 
Daarna bespreekt de commissie het voorstel van het college. Het college wil het gevoelen van de 
commissie weten, de raad is hier geen besluitvormend orgaan. 
Wethouder Van der Laan beantwoordt vragen en reageert op opmerkingen. 
 

Er ontstaat wat verwarring over wel of geen ‘leer-werkbedrijf’ invoeren en wat dat dan is. 
Wethouder Van der Laan stelt voor dit een keer apart toe te lichten. De raad heeft al aangegeven 
met het college van gedachten te willen wisselen over de vier ton. Met de griffie wordt gezocht naar 
een datum in het eerste kwartaal van 2018. 
De discussie gaat nu over de koers, integrale aanpak om goed werk te behouden voor de doelgroep. 

De commissie wil beter zicht op koers, risico’s en kansen. 
 

De voorzitter vat samen: wat op 20 september is besproken staat in grote lijnen in het voorstel 
van het college. Het college wil volgend jaar verder duiding en helderheid geven. 
Hij merkt op dat het college al commentaar gaf op het rekenkamercommissie-advies aan de raad. 
Dat geeft verwarring, hij verzoekt het college dat niet meer te doen. 
 
10. Sluiting 
 

 
 


